

5天4晚雅加達 ~ 普魯峰 ~ 万隆游

5 Days 4 Nights Jakarta - Puncak - Bandung Tour



天数 DAYS	行程安排 ITINERARY	早餐 B	午餐 L	晚餐 D	酒店 HOTEL
第一天 Day 01	<p>吉隆坡 → 雅加達 ⇄ 普魯峰 ▶ 抵达后, 由专车接送至《大象博物馆》及《国家纪念碑》, 一座集历史博物馆与纪念碑于一体的风格独特的宏伟建筑。接着到《总统府》作为印度尼西亚共和国总统办公室。接着, 参观《国家清真寺》。</p> <p>KUALA LUMPUR → JAKARTA ⇄ PUNCAK ▶ After arrival, proceed to Jakarta. Jakarta sight seeing: visit 《Museum Gajah》, 《Monas》, 《President Palace》, and 《National Mosque》. Take the bus ride to Puncak. Stop for coffee break at tea plantation with beautiful scenery of plantations and cool breeze. Check in hotel and dinner in Puncak.</p>	✗	✗	✓	Puncak Surya Indah Hotel or Similar 3*
第二天 Day 02	<p>普魯峰 ⇄ 万隆 ▶ 早餐后, 前往万隆途中往小村买点心和饼干等。前往印尼《温泉》。之后在万隆享用午餐, 城市观光和购物游览《兰德直销工厂》, 《蜡染之家》以及《牛仔褲购物中心》等等。然后在万隆享用晚餐和送往酒店休息。</p> <p>PUNCAK ⇄ BANDUNG ▶ After breakfast, take bus ride to Bandung. Stop at Cianjur to buy some local snacks: manisan / jeruk, dodol, kerupuk, crackers. After lunch in Bandung, city tour and shopping: visit 《factory outlet Grande》, 《Batik House》 and 《Cihampelas Or Jeans Centre》 to buy all kind of textiles etc. Check in hotel and dinner in Bandung. Evening walk night life in bandung.</p>	✓	✓	✓	Bandung Hotel Cemerlang or Similar 3*
第三天 Day 03	<p>万隆 ▶ 早餐后, 前往参观《草莓农场》。之后前往参加万隆市区和购物游到印尼最大的时装市场, 以最好的质量和批发价格。接着, 到《新巴杀》, 《皮革中心》购买各类皮具: 手袋, 鞋, 钱包等。享用晚餐之后送往酒店休息。</p> <p>BANDUNG ▶ After breakfast at hotel, visit 《Strawberry Farm》. After that proceed to Bandung city tour and shopping visit 《Pasar Baru》, 《Leather Center》 to buy all kinds of leather goods: handbags, shoes, wallets, bas and etc. Dinner and back to hotel in Bandung.</p>	✓	✓	✓	Bandung Hotel Cemerlang or Similar 3*
第四天 Day 04	<p>万隆 ⇄ 雅加達 ▶ 早餐后, 前往雅加達参观《印度尼西亚米尼花园》观看当地美丽的传统宗族文化如有舞蹈, 传统民居等以及享用午餐。午餐后, 前往雅加達半天城市参观《ITC 购物商场》, 《Semaggi 广场》等等。之后享用晚餐以及送往酒店休息。</p> <p>BANDUNG ⇄ JAKARTA ▶ Morning take the bus ride to Jakarta Visit 《Taman Mini》 to see culture of Indonesia From 33 provinces with all different traditional houses, danced, souvenirs and etc. After lunch, proceed to Jakarta city tour and shopping, visit 《ITC Mangga Dua》, 《Semaggi Plaza》. Dinner and check in hotel in Jakarta.</p>	✓	✓	✓	Jakarta Hotel Orchardz or Similar 3*
第五天 Day 05	<p>雅加達 → 吉隆坡 ▶ 早餐后, 等待集合时间送往机场, 乘搭客机飞返美丽的家园。</p> <p>JAKARTA → KUALA LUMPUR ▶ After breakfast, wait until time transfer to airport, departure by flight back to sweet home.</p>	✓	✗	✗	

Tour Code: 5JBP (01 AUG 2016)

实际行程路线的顺序可能配合当地情况作适当的调整
The sequence of the itinerary may varies on the actual tour